

1. Referat til HB møde 4. august 2025

Punkter fra sidste BS-møde:

- Nyt køleskab til cafeteria kommer i morgen (tirsdag d. 5 august)
- Jesper (Formand) og Bjørn (Næstformand) har møde med KFUM Atletik 1/9, hvor de tager punkter op omkring sponsorater og generelt samarbejde mellem de to foreninger der deler anlægget.
- Vi afventer Poul Fremmelev ift. Velkomstskilte til Seest Idrætspark og vores områder.
- Hvert udvalg fremsender en liste med hvilke oplæg der er relevante at dele på sociale medier samt hvornår – opstart/tilmelding til ny sæson, gode nyheder, information mm.

Punkter til dagens BS-møde:

a. Økonomi:

- Alfa Laval regning skal fremsendes til Alfa Laval (Leif – Kasserer)
- Vi har ikke fået penge fra Grøn Koncert og Musik Kolding endnu.
- Der er aftalt møde med Leif (Kasserer), Jeanette (Kasserer Fodbold) og Frank Schalech – torsdag d. 7 august.
- Den generelle økonomi ser fornuftigt ud –Vi har fortsat en del til gode fra Alfa Laval samt Grøn Koncert.

b. Hjemmesiden:

- Hver udvalgsformand fremsender et skriv om historien gennem årene for deres sportsgren i klubben, så vi kan lave et skriv til hjemmesiden. Fremsendes til Jesper.
- Liste med æresmedlemmer sendes til Mads Østrup så det kan uploades på hjemmesiden – Er fremsendt

c. Colorfun d. 16 august – mangler frivillige – Jesper (Formand)

- Det blev besluttet at sende ud til trænergruppen i fodbold, for at finde de sidste. Pengene vi får som hjælp, sendes til de forskellige hold/afdelinger der hjælper til

d. Årshjul for hovedbestyrelsen – Jesper (Formand)

- De forskellige afdelinger bedes sende deres forslag til årshjul til Jesper, som så opdaterer dette

e. Strømpesalg – Jesper (Formand)

- Der skal sættes gang i strømpesalg fra alle. Jeg har solgt 25 par uden de store anstrengelser. Opgørelse sendes til Leif

f. Senior idræt ønsker at benytte dartsbordskive som er permanent monteret i fælleslokale - på lige fod med billard og øvrige brugere Rudi (Senior idræt)

- ALLE har lige adgang til faciliteterne i klubhuset. Senior idræt køber pile til dartsboksen

g. Eventuel:

- Kunststofbane

- o det store spørgsmål er om vi ønsker/har behov for en kunststofbane eller ej. Det er fodboldudvalget der skal definere om behovet er der.

Lav klare mål for tidsplan, økonomi, medlemstal samt strategi for at indhente de midler der skal bruges.

- o Tennis – Ideer til udvikling af tennis afdeling

- o Udvikling af tennisbaner – ændrer underlag på den ene af de to baner til en form for kunststofbane. Jacob bedes komme retur med en ca. pris for dette.

Derudover vil udvikling af en padel- og/eller picklebane uden tvivl lokke flere medlemmer til tennisafdelingen.

- Sponsorater - Folk bedes sende antal sponsorer samt hvilke og hvad de betaler til Leif (Kasserer)
- Vaskerum i kælderen – hvem bruger det? Det lugter og flyder med tøj. Hvis ikke det længere bruges kan det evt. bruges til noget andet.

Næste møde: Mandag d. 15 september kl 19:00

Formanden har fødselsdagskage med!